

VISA REQUIRED

صيف 2023

فرنسا - بلجيكا - هولندا

12
يوم

ريال 11950

30 Jun 2023



1

11 Jul 2023



04 Aug 2023



2

15 Aug 2023



(11-6 yrs)

ريال 11350



(5-2 yrs)

ريال 6350



(2-0 yrs)

ريال 2450

www.wegzz.com

920022803





 **30KG**

Friday, June 30, 2023

03:35 AM
Bahrain International Airport
Flight Number 836

06:00 AM 2h 20m 08:20 AM
Dubai International Airport
Flight Number 73

01:30 PM
Paris Charles de Gaulle Airport

Friday, June 30, 2023

Tuesday, July 11, 2023

09:50 PM
Amsterdam Airport Schiphol
Flight Number 150

06:30 AM 2h 08:30 AM
Dubai International Airport
Flight Number 837

08:45 AM
Bahrain International Airport

Wednesday, July 12, 2023



بلجيكا
Brussels بروكسل

3

Courtyard By Marriott Brussels Eu
(or Similar)

★★★★★

فرنسا
Paris باريس

4

Renaissance Paris La Defense Hotel
(or Similar)

★★★★★

هولندا
Amsterdam أمستردام

4

Park Inn By Radisson Amsterdam City West
(or Similar)

★★★★★



البرنامج اليومي للرحلة Trip Daily Itinerary

فرنسا

باريس Paris

- Arrival to Paris International Airport
- Train to the hotel
- **Champs-Élysées Avenue** (The most famous street not only in France but worldwide, as it is considered one of the most important points visited by tourists from all over the world. The street is filled with many unique monuments, including the Flame of Liberty Monument, Palais Garnier, and the Obelisk. The street also includes many Cafes and restaurants serving various dishes, and a shopping area full of luxury stores)
- **Paris City Tour** (Arc De Triomphe, Place De La Concorde, Du Louvre, OPÉRA and Tour Eiffel)
- **Champs-Élysées Avenue**
- **Seine River Cruise** (Seeing the romantic city of Paris by boat is on the list of top things to do when visiting Paris, and Seine River tours are a very popular way to explore Paris. These short river tours allow you to enjoy the many highlights of the city)
- **Disney Land** (Disneyland Paris is the largest amusement park in Europe for young and old alike. It is truly a city full of fun and surprises)
- **Outlet La Vallee Village** (If you want to take a comprehensive shopping tour in Paris, you will not find a better place than the village of La Vallee, which includes within it a large number of the most famous brands specializing in the sale of various types of products from clothing and leather products through the famous French perfumes and traditional accessories)

1 - الوصول إلى مطار باريس الدولي - قطار إلى الفندق

- **جولة في شارع الشانزليزيه** (الشارع الأكثر شهرة ليس فقط في فرنسا بل على مستوى العالم، حيث يعتبر من أهم النقاط التي يزورها السياح من مختلف أنحاء العالم، يمتلئ الشارع بالعديد من المعالم الأثرية الفريدة، منها نصب شعلة الحرية التذكاري، و قصر غارنييه، والمسلة كما وان الشارع يضم العديد من المقاهي والمطاعم التي تقدم مختلف الأطباق، ومنطقة تسوق تمتلئ بالمناجر الفاخرة)

2 - جولة لأهم معالم باريس (قوس النصر، قصر الكونكورد، دار الأمبراطور، متحف اللوفر، برج إيفل، كنيسة نوتردام، الحي اللاتيني) - شارع الشانزليزيه

- **جولة بالقرب في نهر السين** (إن مشاهدة مدينة باريس الرومانسية بالقرب هي في قائمة أهم الأشياء التي يجب القيام بها عند زيارة باريس، كما أن جولات نهر السين هي طريقة شائعة للغاية لاستكشاف باريس، تتيح لك هذه الجولات النهرية القصيرة الاستمتاع بالعديد من المعالم البارزة في المدينة)

3 - ديزني لاند (تعد ديزني لاند باريس أكبر مجمع للالعاب الترفيهية في أوروبا للصغار والكبار على حد سواء، وهي مدينة بحق الكلمة مليئة بالمتعة والمفاجآت)

4 - آوت لت لافالي فيليب (إذا كنتم ترغبون في أن تقوموا بجولة تسوقية شاملة في باريس فلن تجدوا مكاناً أفضل من قرية لافالي التي تضم في داخلها عدد كبير من أشهر العلامات التجارية المتخصصة في بيع شتى أنواع المنتجات من الملابس والمنتجات الجلدية مروراً بالعبور الفرنسية الشهيرة والاكسسوارات التقليدية)

بلجيكا

بروكسل Brussels

- Hotel Check-out
- Bus to Brussels in Belgium
- **Stop at Outlet La Vallee Village** (Climb to the Harder Kulm overlooking the Swiss Alps, one of the most famous sights in the Interlaken region where you can enjoy the panoramic view of the entire area, which rises by about 1322 m above sea level. There is also a restaurant and cafe on the top of the mountain where you can enjoy dining among the clouds)
- Arrive to the hotel
- **Grand Place** (Grand Place is the central square in the city of Brussels, Belgium. It gained its importance due to its surrounding buildings such as the Town Hall and the Church of St. Michael. Today, it is considered the most important tourist destination in the city, and the most distinguished tourist attractions, where the mayor, chocolate shops and the statue of the child Manikanpis)
- **Atomium** (It is the most famous symbol of all the inhabitants of the city of Brussels, and it is a must-see when you are in Brussels. It is a unique masterpiece in the history of architecture and a symbolic monument to the Universal Exhibition in Brussels. Also here is the giant silver atom that was built at the Expo in 1958 AD, which is worth heading to the top of the building in order to get a great view across the city. It is an iron crystal magnified 165 billion times; The huge steel balls are rooms connected by escalator between them, and they can be seen from a very far distance)

5 - تسجيل الخروج من الفندق والتوجه إلى بروكسل في بلجيكا بالباص

- **التوقف في آوت لت لافالي فيليب** (إذا كنتم ترغبون في أن تقوموا بجولة تسوقية شاملة في باريس فلن تجدوا مكاناً أفضل من قرية لافالي التي تضم في داخلها عدد كبير من أشهر العلامات التجارية المتخصصة في بيع شتى أنواع المنتجات من الملابس والمنتجات الجلدية مروراً بالعبور الفرنسية الشهيرة والاكسسوارات التقليدية)

6 - الوصول إلى الفندق

- **غراند بلاس** (الساحة الكبرى أو غراند بلاس هي الساحة المركزية في مدينة بروكسل، بلجيكا، اكتسبت أهميتها بسبب المباني المحيطة بها كقاعة المدينة وكنيسة القديس ميخائيل، وتعتبر اليوم، الوجهة السياحية الأكثر أهمية في المدينة، والأكثر إحتواء على والمعالم السياحية المتميزة، حيث دار العمدية ومناجر الشوكولاتة وتمثال الطفل مانيكانيبيس)

- **الأتوميوم** (إنه الرمز الأكثر شهرة لجميع السكان في مدينة بروكسل، فهو مزار لا يمكن تجنبه أثناء تواجده في بروكسل، إنه تحفة فنية فريدة في تاريخ العمارة وأثر رمزي للمعرض العالمي في بروكسل، كما توجد هنا ذرة الفضة العملاقة التي تم بناؤها في معرض إكسبو عام 1958م، والتي تستحق التوجه إلى قمة المبنى من أجل الحصول على منظر رائع عبر المدينة، وهي عبارة عن بلورة حديدية تضخمت 165 مليار مرة؛ والكرات الفولاذية الضخمة هي غرف موصولة بدرج كهربائي فيما بينها، ويمكن رؤيتها من مسافة بعيدة جداً)



البرنامج اليومي للرحلة Trip Daily Itinerary

- **Mini Europe** (The Park is one of the most famous and most important tourist attractions in Belgium in the city of Brussels. The park contains 350 models of the most famous European landmarks for 80 cities in the continent of Europe. It was opened for the first time in 1989 to remain until now an important symbol and a unique landmark not only in the city of Brussels but in the whole European continent)

- **Dinant City** (Dinant is one of its most vibrant cities. This city has a lot of attractions and tourist attractions that vary between historical, religious and picturesque natural attractions; In addition to local and international restaurants, modern commercial and entertainment centers, and popular markets that abound with beautiful traditional products. As well as its charming nature of high mountains, gardens, cliffs and high hills)

- **Ghent City** (One of the best and most beautiful cities to visit in Belgium. The city is characterized by its amazing archaeological buildings that were built in different times and centuries, where you will find the amazing Grafenstein Castle, St. Bavo Cathedral, and St. Jacob's Church, and there are many diverse museums in the city, including those who explain the history of the city in detail, and the city is also characterized by its port that connects to the North Sea)

- **Bruges** (One of the most beautiful tourist cities in Belgium. It is a colorful painting that attracts millions of tourists throughout the year. When you visit the city of Bruges, you will be surprised by its breathtaking beauty, with its water channels that enable visitors to rent boats, as well as enjoy shopping in malls)

- **أوروبا المصغرة** (تعد حديقة أوروبا المصغرة من أشهر وأهم المعالم السياحية في بلجيكا في مدينة بروكسل تحوي الحديقة 350 نموذجاً لأشهر المعالم الأوروبية لـ 80 مدينة في قارة أوروبا. تم افتتاحها لأول مرة في عام 1989 لتظل حتى الآن رمزاً هاماً و معلماً فريداً ليس فقط في مدينة بروكسل بل في القارة الأوروبية كلها)

- **مدينة دينانت** (تقع على ضفة نهر الميز في مقاطعة نامور البلجيكية، وهي أحد أكثر المدن حيوية فيها. تتمتع هذه المدينة بالكثير من المقومات والمزارات السياحية التي تتنوع ما بين المزارات التاريخية والدينية والطبيعية الخلابة؛ بالإضافة إلى المطاعم المحلية والعالمية، والمراكز التجارية والترفيهية الحديثة، والأسواق الشعبية التي تزخر بالمنتجات التقليدية الجميلة. فضلا عن طبيعتها الساحرة من جبال شاهقة وحدائق ومنحدرات وتلال مرتفعة)

- **مدينة غنت** (من أفضل وأجمل المدن التي يجب زيارتها في بلجيكا. وتتميز المدينة بمبانيها الأثرية المذهلة التي بنيت في أوقات وقرنات مختلفة، فستجد فيها قلعة غرافنستين المذهلة، وكاتدرائية القديس بافو، وكنيسة القديس يعقوب، كما ويوجد في المدينة الكثير من المتاحف المتنوعة منها من يشرح عن تاريخ المدينة بالتفصيل، وتتميز المدينة أيضا بمينائها الذي يربط ببحر الشمال)

- **مدينة بروج** (مدينة بروج من أروع مدن السياحة في بلجيكا، فهي عبارة عن لوحة مرسومة بألوان تجذب ملايين السياح على مدار العام وعندما تقوم بزيارة مدينة بروج بلجيكا ستندش من جمالها الآخاذ حيث قنواتها المائية التي تمكن الزائرين مع استئجار القوارب، فضلا عن الاستمتاع بالتسوق في المراكز التجارية والمولات الشهيرة)

7

هولندا

أمستردام Amsterdam

- **Hotel Check-out**
Bus to Amsterdam in Netherlands

- **Stop at Designer Outlet Roermond** (An open complex about two hours from Amsterdam, the complex includes many famous brands of all levels)

- **Arrive to the hotel**

- **Dam Square** (Dam Square is one of the most crowded places as it is strategically located in the city center and contains many tourist attractions and famous shopping centers in Amsterdam)

- **Amstel Park** (It's a favorite place for all flower lovers in the world. The park was established in 1972 AD to be an exhibition of flowers, and it contains an old historical windmill)

- **Delft City** (It is a city full of culture, tradition and a network of wonderful canals. One of the prominent cities in the Netherlands for many years in the modern era, Delft has become known for its ceramic pottery and also has a large collection of historical monuments and stunning architecture such as Town Hall and Ostpoort)

- **Hague City** (The city of The Hague is a masterpiece of history, with an enchanting blend of modern styles and ancient masterpieces, synonymous with peace and justice. With easy access to both the city and the beach, The Hague offers everything from royal palaces to timeless Dutch fishing harbors)

- **Giethoorn** (Giethoorn is a village devoid of streets and cars. It surprises you at first sight, unlike other cities and regions around the world, because its civil system is completely different from the rest of the places, so you can walk around it either on foot or by bicycle, and the main means of transportation is electric boats. The area is characterized by its charming calm and air Pure, far from the pollution of cities and away from the fuss of modern technology)

- **تسجيل الخروج من الفندق والتوجه إلى أمستردام في هولندا بالباص**

- **التوقف في أوت لت روريموند** (مجمع مفتوح يبعد عن أمستردام حوالي ساعتين المجمع يضم الكثير من الماركات المشهورة من جميع المستويات)

- **الوصول إلى الفندق**

- **ساحة الدام** (ساحة دام من أكثر الأماكن ازدحاماً كونها تتميز بموقع استراتيجي وسط المدينة وتحوي على العديد من المعالم السياحية ومراكز التسوق الشهيرة في مدينة أمستردام)

- **أمستل بارك** (تعتبر حديقة أمستل بارك هي مكانا مفضلا لكل عشاق الزهور في العالم فقد أنشئت الحديقة عام 1972م لكي تكون معرضا للزهور ثم أنها تحوي طاحونة تاريخية قديمة)

- **مدينة دلفت** (هي مدينة مليئة بالثقافة والتقاليد وشبكة من القنوات الرائعة، واحدة من المدن البارزة في هولندا لسنوات عديدة في العصر الحديث، أصبحت دلفت معروفة بصناعة الفخار الخزفي ولديها أيضا مجموعة كبيرة من الآثار التاريخية والهندسة المعمارية المذهلة مثل دار البلدية وأوستبورت)

- **مدينة لاهاي** (مدينة لاهاي هي تحفة فنية تاريخية، حيث تضم مزيجاً ساحراً يجمع بين الأنماط الحديثة والروائع القديمة، وهي مرادف للسلام والعدالة، ويفضل سهولة الوصول إلى كل من المدينة والشاطئ، توفر لاهاي كل شيء بدءاً من القصور الملكية ومرافق الصيد الهولندية الخالدة)

- **قرية جيثورن** (جيثورن هي قرية خالية من الشوارع والسيارات، تصيبك بالدهشة للوهلة الأولى عكس بقية المدن و المناطق حول العالم لأختلاف نظامها المدني تماما عن باقي الأماكن فالتجول فيها اما سيراً على الأقدام او بالدراجات الهوائية ووسيلة المواصلات الرئيسية فيها هي القوارب الكهربائية، المنطقة تمتاز بهدوئها الساحر وهوائها النقي بعيداً تلوث المدن و بعيداً عن ضجة التكنولوجيا الحديثة)

8

9

10



البرنامج اليومي للرحلة Trip Daily Itinerary

- **Flower Market** (One of the most fragrant places in Amsterdam, it was founded in 1862 on the bank of the Singel River. The market includes stalls selling flowers of various kinds, such as chrysanthemums, narcissus and others, in addition to green Christmas trees, as well as a group of souvenirs)

- **Volendam** (Located 20 kilometers north of Amsterdam, directly on the Markermeer Lake, and is known as the "Pearl of Zóder See". It is a coastal city that enjoys a lively and tourist activity throughout the year. Volendam is full of historical, archaeological and natural attractions that attract thousands of tourists every year, with majestic churches, colorful classic houses, and lively harbors teeming with ancient ships. In addition to the various museums and galleries that tell a lot about it)

- **Zaanse Schans** (The windmill village of Zaanse Schans is located north of the Dutch capital Amsterdam, and is famous for its windmills and traditional buildings. The history of the industrial prosperity of the village dates back to the eighteenth and nineteenth centuries, relying on windmills to grind flax and mustard seeds to extract vegetable oils and use them for industrial purposes. It also includes a wooden shoe factory. and cheese)

- **Dam Square**

- **Hotel Check-out**

- **Stop at Amsterdam The Style Outlets**

- **Depart to Amsterdam International Airport**

- **Arrive to Bahrain International Airport**

- **سوق الزهور** (سوق الزهور هو واحدة من أكثر الأماكن عطرية في أمستردام، تأسس عام 1862 على ضفة نهر السنجل، يضم السوق أكشاك تبيع الزهور بمختلف أنواعها من أقحوان ونرجس وغيرها إضافة إلى أشجار عيد الميلاد الخضراء فضلا عن مجموعة من الهدايا التذكارية)

- **فولندام** (تقع مدينة فولندام على بعد 20 كيلومتر شمالي أمستردام، وتطل مباشرة بحيرة ماركرمير، وتُعرف باسم "لؤلؤة زودير زي". إنها مدينة ساحلية تتمتع بحيويتها ونشاطها السياحي على مدار العام. تزخر فولندام بالمعالم التاريخية والأثرية والطبيعية التي تجذب آلاف السياح إليها كل عام، ففيها الكنائس ذات الطابع المعماري المهيّب، والمنازل الكلاسيكية الملوّنة، والموانئ الحيوية التي تعجّ بالسفن القديمة، بالإضافة إلى المتاحف والمعارض المتنوّعة والتي تروي الكثير عنها)

- **منتزه زانسي شانز الوطني** (تقع قرية الطواحين الهوائية زانسي شانس شمال العاصمة الهولندية أمستردام، وهي مشهورة بطواحين الهواء وأبنيتها التقليدية، ويعود تاريخ ازدهار القرية صناعيًا للقرنين الثامن عشر والتاسع عشر معتمدة على طواحين الهواء لطحن بذور الكتان والخردل لاستخراج الزيوت النباتية واستعمالها في الأغراض الصناعية، كما أنها تضم مصنع للأحذية الخشبية والأجبان)

- **ساحة الدام**

- **إجراءات الخروج من الفندق**

- **التوقف في أوت لت ستايل**

- **التوجه إلى مطار أمستردام الدولي**

- **الوصول إلى مطار مملكة البحرين**





Language

Dutch
French

اللغة

هولندية
فرنسية



Currency

Euro

العملة

يورو



نوع الرحلة Trip Type



طبيعة
Nature



ترفيهية
Entertainment



تسوق
Shopping

Weather الطقس
11° / 25°



السعر يشمل الخدمات:

- تذاكر على الدرجة السياحية
- كابتن بحريني مرافق ذو خبرة
- جولات سياحية حسب البرنامج المذكور
- مواصلات من وإلى المطار وبين المدن
- إقامة في الفنادق المذكورة أعلاه
- مع وجبة إفطار

الخدمات الإضافية (عند الطلب):

- غرفة مفردة
- خدمات التأشيرة
- تأمين صحي
- شرائح إتصال وإنترنت
- مواصلات خاصة
- جولات سياحية إضافية



التوقيت Timing
+2 GMT